
 Besluitenlijst presidium 12 maart 2024 
 

1 van 2 
 

 

Besluitenlijst Presidium 

 

Aanwezig: Vera Streng (voorzitter), Hendrie van Assem (Inwonersbelangen), Marco Hollemans 

(CDA), Coby Franken (Progressief Woerden), Lenie van Leeuwen (LijstvdDoes), Florian van Hout 

(VVD), Daphne van der Wind (ChristenUnie-SGP), Tom Boersma (verv. Birgitte van Hoesel (D66), 

Reem Bakker (Woerden&Democratie), Kees Schouten (Sterk Woerden), Victor Molkenboer 

(burgemeester), Fransje Backerra (griffier) 

Afwezig: Femke Merel van Kooten (Splinter), Birgitte van Hoesel (D66) 

Datum: 12 maart 2024, 20.00 - 21.30 uur 

Locatie: Gemeentehuis, vergaderzaal 7 

 
1. Opening en mededelingen 
- De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering 
- De voorzitter stelt voor na agendapunt 4, de LTA, de rondvraag te bespreken. De burgemeester 

kan dan na dit punt de vergadering verlaten omdat hij niet aanwezig hoeft te zijn bij de 
bespreking van agendapunt 5. 

 
2. Vaststellen besluitenlijst vergadering 26 september 2023 
- Geen opmerkingen over het verslag. 
- N.a.v. 
- Hendrie van Assem vraagt naar nadere informatie van het VNG congres en vraagt of er zich al 

mensen hebben aangemeld voor het gastheer/vrouwschap. 
 De griffier kan laten weten dat zich tot nu toe 4 personen zich hebben aangemeld. Verder geeft 

de burgemeester aan dat raadsleden ook het congres kunnen bijwonen. Gezien Woerden één 
van de gastgemeenten is wil de burgemeester het voor raadsleden ook mogelijk maken het VNG 
congres te bezoeken. Hij geeft aan dat er zich 31 personen kunnen aanmelden en dat het aan de 
fracties is om het voor de fractie beschikbaar aantal plaatsen  in te vullen met raadsleden hetzij 
commissieleden. De griffier geeft aan dat er voor de aanstaande raadsvergadering een korte 
bijeenkomst zal zijn waar men geïnformeerd wordt over de laatste ontwikkelingen van dit event.  

- Coby Franken vraagt naar de training voor de fractievoorzitters en de raad. De griffier antwoordt 

hierop dat de burgemeester en zij op zoek zijn maar dat het niet eenvoudig is. 

- Wat betreft de cursus Politiek Actief geeft de griffier aan dat zij denkt aan na de zomer. 

 

3. Bijzonderheden naar aanleiding van de Raadsvergadering 15 februari 2024 en de Politieke 
avonden (8 februari, 29 februari en 7 maart) 

- Coby Franken vraagt naar het aantal beschikbare voorzitters. Vanuit haar fractie is gevraagd 

hiervoor aandacht te vragen. Hendrie van Assem meldt dat hij heeft aangeboden om in te vallen 

als dit nodig is maar hij wil niet vast in de voorzitterspoule. De griffier zal bij de fracties 

inventariseren of er nog geïnteresseerden zijn voor het voorzitterschap. Zijn er kandidaten dan zal 

er een training georganiseerd worden. De huidige voorzitters kunnen hieraan dan ook deelnemen. 

- Tom Boersma merkt op dat er n.a.v. het RV Kruising Amsterdamlaan tijdens de vergadering 

nieuwe informatie kwam die essentieel bleek te zijn. Had de wethouder dit niet van te voren 

kunnen aangeven? Was er nieuwe informatie geweest dan had de agendacommissie mogelijk een 

andere beslissing over de agendering kunnen nemen. Tijdens het gesprek komt naar voren dat de 

wethouder een RIB had kunnen uitdoen en deze had als oplegger bij het raadsvoorstel kunnen 

dienen. Vervolgens had de commissie naar aanleiding van deze nieuwe informatie het stuk direct 

naar de raad door kunnen zetten met het advies het van de agenda te halen. De burgemeester 

neemt dit mee naar het college. 

- Reem Bakker stelt vragen bij de kwaliteit van de raadsvoorstellen. Wordt alles wel volledig en 

juridisch getoetst. Hij heeft dit besproken met Martien Brander.  
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- Hendrie  van Assem merkt op dat er door de gemeente inloopavonden worden georganiseerd om 

17:00 uur. Dit is niet voor iedereen een prettig tijdstip. De burgemeester neemt dit mee. 

 

4. Langetermijn agenda 
 De griffier geeft aan dat de Langetermijnagenda steeds omvangrijker wordt. Met de organisatie is 

afgesproken om te streven naar een lijst met aangenomen moties en toezeggingen. De 

toezeggingen die in raadsvoorstellen worden gemeld worden opgenomen in de doorkijk. Een stuk 

behorende bij de stukken van de agendacommissie. Op deze manier krijgen we mogelijk meer 

inzicht wat er op de rol staat in de toekomstige periode en wordt de lijst met moties en 

toezeggingen compacter. 

 Nu zijn de wethouders bezig met een opschoonactie. De griffier stelt voor het voorstel van het 

college over afgedaan en handhaven eerst te bespreken in het presidium. De fractievoorzitters 

kunnen het van te voren in hun fractie bespreken. Vandaar dit traject in twee fasen. 

 Doel van dit project is van de lijst van moties en toezeggingen weer een hanteerbaar en bruikbaar 

instrument te maken. De vergadering stemt hiermee in. 

 

 Eerst wordt agendapunt 6 besproken en dan agendapunt 5. 

 

 De burgemeester verlaat de vergadering. 

 

5. Procedure benoeming burgemeester 
De griffier meldt dat er een overeenkomst is gesloten met Bestman, Gert-Jan Jongkind. 

Zo gauw er informatie is over de planning zal zij dit delen met de fractievoorzitters. 

De Verordening Vertrouwenscommissie ligt voor. Daphne van der Wind is de voorzitter. 

(Na de vergadering bleek dat Hendrie van Assem als voorzitter was aangewezen. FrB) 

 

6. Rondvraag/ w.v.t.t.k. 
- Griffier meldt het verzoek van een inwoner om de Europese vlag aan te bieden aan de 

gemeenteraad. Deze inwoner is ook lid van de partij Volt. De griffier heeft beantwoord dat de 

gemeente een Europese vlag heeft en dat deze ook wordt opgehangen volgens het 

vlaggenprotocol. Het aanbieden van de vlag is dus niet nodig en vanwege de verbondenheid van 

de persoon met een politieke partij is dat ook niet gelukkig. 

- Coby Franken meldt dat er sprake is van een initiatief in Woerden om in het kader van de 

Europese verkiezingen een debat te organiseren. Zij heeft dit opgenomen met het CDA en met de 

VVD en wil dit hier ook melden. Deze fracties geven aan dat hierover contact met het partijbestuur 

moet worden opgenomen. 

- De griffier meldt dat er een korte bijeenkomst zal komen, voorafgaand aan een politieke avond, 

om de ervaringen met Gemeenteoplossingen te inventariseren. Dit zal in de Nieuwsbrief worden 

aangegeven. 

- Daphne van der Wind deelt mee dat zij met zwangerschapsverlof zal gaan met ingang van 18 april 

a.s. Zij zal vervangen worden door Just van Toor. Het fractievoorzitterschap zal waargenomen 

worden door Lia Noorthoek. 

 

 

7. Sluiting 
De voorzitter sluit om 21:30 de vergadering. 

 


